
Bestyrelsesmøde Afd. 7 den 10.04.2018 

Tilstede: Alle 

 

1. Velkomst ved Formanden 

2. Godkendelse af dagsorden – Godkendt 

3. Godkendelse af forrige referat 

4. Orientering fra Formanden 

• Der orienteres om renoveringen – det kører planmæssigt pt. 

• Der orienteres om tekniske informationer fra Allan Kirch ang. Vedligeholdelse 

generelt for boligselskabet 

5. Kasserens beretning 

• Regnskab for 2017 uddeles og gennemgås 

6. Orientering fra Hovedbestyrelsen 

• Intet at berette fra Henny 

• Hans beretter der er taget første spadestik i Gandrup d.d. til 24 nye boliger 

7. /5 års Jubilæum i boligselskabet – Videreføres 

8. Multibane – Videreføres 

9. Knallert og cykel på åbent terræn – Videreføres 

10. Indkomne forslag til drøftelse og beslutning 

• Afholdes af bestyrelsesmøder på månedsbasis  Bestyrelsen diskuterede dette, og enig 

om møderne afholdes efter behov. 

11. Eventuelt 

• Udearealer i Afdelingen – der tales om dem i forhold til ønsker fra tidligere møder 

• Forberedelse til næste beboer møde – Pia sørger for kaffe mm. 

Næste møde 24.05.2018 kl. 18 

 

Referenten takker for et godt møde ☺ 

 

    


